

## Careum Congress 2014

17./18.03.2014, Basel

«Machtfaktor Patient 3.0» Patienten verändern das Gesicht des Gesundheitswesens

«The power of patients 3.0» Patients are changing the face of healthcare

### Mischa Stamm

---

CEO Swisscom (Schweiz) AG – Health Solutions, Switzerland / CEO Swisscom (Schweiz) AG – Health Solutions, Schweiz

#### **Curriculum Vitae (english)**

In his initial role of Senior Business Development Manager, Mischa Stamm both supported the existing Swisscom Health firms (curabill, Datasport) in the areas of innovation and development of their range. He also organised and established the divisions of PHM (personal health management) and OHM (occupational health management). September 2013 saw the establishment of the Swisscom Health Solutions division, for which Mischa Stamm assumed responsibility. Swisscom Health Solutions offers digital solutions for occupational and personal health management in the Swiss market.

#### **Curriculum Vitae (deutsch)**

Zuerst in der Rolle als Senior Business Development Manager hat Mischa Stamm sowohl die bestehenden Swisscom Health Firmen (curabill, Datasport) im Bereich Innovation und Weiterentwicklung ihres Angebots unterstützt, als auch den Bereich PGM (persönliches Gesundheitsmanagement) und BGM (Betriebliches Gesundheitsmanagement) vorbereitet und aufgebaut. Im September 2013 wurde der Bereich «Swisscom Health Solutions» neu geschaffen, für welche Mischa Stamm die Verantwortung übernehmen durfte. Swisscom Health Solutions bietet digital verfügbare Lösungen für das betriebliche und persönliche Gesundheitsmanagement im Schweizer Markt an.